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Görüş ve Öneriler 

Eğitim programı yeterli idi. 

Fakültenin eğitim programı son derece yeterli olup güncelleme yapılarak daha da iyileştirilmeye çalışılıyor.  

Ogrencilerin derse daha akrif katilimlari ve hazirlikli gelmeleri yonunde calismalar yaoilabilir 

 Bu donemde fakulte olarak elimizden gelenin iyisini yaptiğımizi dusunutorum. Pandemi donemi atlatildiginda bu donemde ogrendiklerimizden nasil 
yararlanabiliriz bu konular tartişilabilir 

yok 



Yeterli ve uygundur.yüz yüze daha verimli olacaktir 

Sistemin duzenlenmesi 

Yeterlidir 

Teorik ders saatlerinin azaltılarak, preklinik derslerinin artırılması. 

Eğitim otomasyon sisteminin(Keyps) alınması ve kullanılması 

Ölçme değerlendirme ile ilgili çalışmaların yapılması 

Eğitim proğramı pandemi dönemi için uygundu 

Pandeminin teorik ders eğitim programını etkilemediği düşüncesindeyim. 

Diş hekimliğinin uygulamalı derslerine ağırlık verildiği için, temel dersler öğrenciler tarafından önemsenmiyor. Oysa kaliteli bir eğitim için bütün derslere özen 
gösterilmelidir. Yüz yüze eğitimlerde öğrencilerin sürekli tamamlaması gereken uygulamalı ödevleri olduğu için derslere katılım düşük oluyordu. Sanki programda 
olduğu için ders anlatmaya gidip geliyoruz gibi oluyor. Bilimsel çalışmaların kalitesi açısından bütün derslere önem verilmelidir.  

Tıbbi Genetik ders programının yeterli olduğunu düşünüyorum. 

Diş hekimliğinde uzaktan eğitim uygun değil.  

Gayet verimliydi 

Teorik derslerin görsellerle desteklenerek, öğrencilerinde derse katılmalarını sağlayacak alt yapı ile mümkün olabileceğini ancak pratik dersler için şu anki teknoloji ile uzaktan 
eğitimin mümkün olamayacağını düşünüyorum.  

Pratik egitim acisindan uzaktan egitum yetersiz azaltumis sayi ile pteklinik ve klinik uygulamalar yapilabilir ki bu fakultemizde zaten yapıldı. Teioik acıdan yeterli olabilecegini 
dusunuyorum 

yok 

Çok yararlı değil özellikle uygulmali bölümlerde çeşitli problemler çıkabilir  her zaman yüz yüze eğitimden yanayim 

Yok 

Yüz yüze eğitimin verimi daha fazlaydı 

Diş hekimliğinde uygulamalı derslerin online yapılmasının imkansız olduğunu düşünüyorum.  



Bunun yanı sıra teorik dersler anlamında ise online ders anlatımı ve içerik hazırlama ile ilgili eğitim almak  çok iyi olur. Buna ihtiyacımız olduğunu düşünüyorum.  

Öğrencilerin motivasyonu ile ilgili olarak da mutlaka diş hekimliği ile ilgili veya sosyal içerikli ders dışı sunumlar yapılmalı.  

Pratik derslerin ağırlıkta olduğu Diş Hekimliği  Eğitimi için uzaktan eğitim yapmak çok zordu. Ama özellikle pratik eğitimin ağırlıkta olduğu sınıflardaki öğrencilerin sınırlı da olsa 
yüz yüze eğitime çağrılması olumluydu 

Teorik dersler belki ama pratiğe yönelik yaklaşımlar yapılsmıyor 

Katılım zorunluluğu sağlanırsa teorik derslerde uzaktan eğitim ile ilgili sıkıntı olmadığını düşünüyorum. 

Derslerin aktarımı ve işleyişi açısından Uzaktan eğitim ile yüz yüze eğitim arasında fark olduğunu düşünmüyorum. Hatta yüz yüze eğitim sırasında  sınıfta arka sıralarda oturan 
çocukların uzaktan eğitimde, Dersi anlatan hocanın sesini daha iyi duyduklarını ve konuları daha iyi anladıklarını düşünüyorum  

Uzaktan Eğitim sistemini veriimli bir egitim olarak degerlendirnedigim bu konuda gorus belirtmek istemiyorum.  

Tıp ve Diş Hekimliği gibi branşlarda uzaktan eğitimin uygun olmadığı düşüncesindeyim. 


